
Ministrica Tramišak u Trakošćanu: Općina Bednja je pravi primjer 
povlačenja EU sredstava
10.05.2021.

Nataša Tramišak, ministrica regionalnog razvoja i fondova Europske unije, posjetila je u 
ponedjeljak Općinu Bednju koja upravo 10. svibnja obilježava svoj dan.

Ispred dvorca Trakošćan, ministricu su dočekali općinski načelnik Damir Poljak i saborski 
zastupnik Anđelko Stričak, kandidat HDZ-a za župana Varaždinske županije te 
kandidatkinja za njegovu zamjenicu Silvija Zagorec.

Ministrica Tramišak istaknula je da joj je zadovoljstvo biti pred biserom kulturne baštine u 
Republici Hrvatskoj – dvorcem Trakošćan i to na sam Dan općine Bednje.

- Intenzivno ste u proteklih nekoliko godina radili kako na povlačenju sredstava iz fondova 
Europske unije, tako i na korištenju sredstava iz državnih programa. Zadovoljstvo mi je što
smo i ove godine u partnerstvu s vama, omogućili i financiranje rekonstrukcije određenih 
nerazvrstanih cesta u vašem naselju – kazala je ministrica napomenuvši da lokalno 
stanovništvo na području općina i gradova ima brojne potrebe.
-  Vi ste upravo ti koji prepoznajete njihove potrebe kao čelnici tih tijela i možete 
kvalitetnom pripremom i dobrim projektima poboljšati kvalitetu i standard života svima. 
Doznala sam da imate spremne kvalitetne i vrijedne projekte i za snažniji iskorak u razvoju
turističke ponude. Naravno da i sam dvorac Trakošćan koji bilježi rekordne rezultate 
posljednjih godina i prije ove pandemijske godine, po pitanju broja posjetitelja, ima snažnu 
atrakcijsku moć. Međutim, razvoj dodatnih sadržaja zasigurno će razviti i pojačati razvoj 
gospodarstva, ne samo na području općine Bednja, nego i na širem području vaše 
županije – istaknula je ministrica, poželjevši načelniku Poljaku da on i njegov tim i u novom



programskom razdoblju nastave biti tako uspješni, prepoznaju potrebe svojih građana i 
pripreme, a zatim i realiziraju kvalitetne programe.
- U Ministarstvu regionalnog razvoja Republike Hrvatske i Vladi Republike Hrvatske imate 
partnera i pomoć za daljnji razvoj i razvitak vaše općine i vašeg mjesta – poručila je 
ministrica Tramišak.

Zahvaljujući kvalitetnim projektima, i manje općine mogu iz europskih fondova povući 
značajna sredstva, dodala je Tramišak naglasivši da je pravi primjer Općina Bednja u kojoj
je u posljednjih nekoliko godina ugovoreno projekata u vrijednosti većoj od 17 milijuna 
kuna. Jedan od najznačajnijih je izgradnja dječjeg vrtića koji je nakon dugog niza godina 
čekanja omogućio mnogo kvalitetniji standard mladim obiteljima.

Na sve je to ponosan načelnik Damir Poljak koji je naglasio da je Općina Bednja već 
pripremila niz novih projekata koje će aplicirati na natječaje.

- Ti će natječaji ići kroz regionalni i ruralni razvoj, tako da nam je podrška ministrice 
izuzetno važna u aplikaciji i provedbi svih tih projekata. Ujedno, zahvaljujemo joj na potpori
na svim dosadašnjim projektima koji su i kroz program posebne državne skrbi, Program 
održivog razvoja lokalne zajednice i brdsko-planinski program uvijek uspješno aplicirani i 
svi su prošli. Stoga zahvaljujem Ministarstvu regionalnog razvoja i ministrici Tramišak na 
odobrenim sredstvima u prethodnom mandatu i dosadašnjem razdoblju – rekao je Poljak.

Dodao je da se Općina Bednja u posljednje četiri godine prijavljivala na sve natječaje na 
koje se mogla prijaviti i svi su ti natječaji uspješno provedeni.

- Još imamo nekoliko natječaja vani koje čekamo za odobrenje, a to je, između ostalih, 
Gerontološki centar u Bednji koji je prošao administrativnu provjeru, imali smo nadopunu i 
čekamo odobrenje za provedbu tog projekta. Prijavljen je i projekt Prevencija bolesti – 
promocija zdravlja za koji također čekamo pozitivno rješenje. Brojne ostale projekte 
uspješno smo prijavili i naravno već i brojne od njih i realizirali – kazao je načelnik Općine 
Bednja, spomenuvši i tri važna, kapitalna turistička projekta.

- Jedan je žičara Trakošćan-Ravna gora, drugi Etno selo kod dvorca Trakošćan i dolje u 
nastavku auto kamp sa 150 mjesta. Nadalje, na Bednji nogometni stadion, a u Vrbnu i 
Cvetlinu trgovi, da ne spominjem i brojne druge projekte.. Ono što je najvažnije našim 
sumještanima jest modernizacija nerazvrstanih županijskih cesta te niskonaponska mreža,
a ovom prilikom zahvaljujem i HEP-u i Hrvatskim vodama što nas sve ove četiri godine 
prate i što su uložili ogromna sredstva u modernizaciju Općine Bednja – rekao je načelnik 
Poljak te iskoristio priliku i uputio svim mještankama i mještanima Općine Bednje čestitku 
povodom Dana općine.

Čestitke Bednjankama i Bednjancima uputio je i saborski zastupnik Anđelko Stričak.
- Kao što je načelnik naglasio nikad nije ovdje bilo toliko investicija kao u ovom mandatu, 
počevši od izgradnje odnosno uređenja vrtića, izgradnje Parka branitelja, uređenja trga u 
Bednji, niz investicija po okolnim mjestima vezanih uz obnovu električnih mreža, 
rekonstrukcije cesta, izgradnju i modernizaciju novih cesta. U ovom mandatu zaista je 
općina Bednja napravila veliki iskorak u društvenom, komunalnom i gospodarskom životu, 
a u narednom razdoblju očekujemo nastavak tog dobrog trenda i već unaprijed čestitam 
načelniku i njegovom timu na osvojenom  novom mandatu – poručio je Stričak.














